
Kilka słów od nowego Prezydenta - Leszka Mryki

        Szanowni Państwo!    
27 marca 2022r zostałem powołany przez delegatów podczas Walnego Zebrania Delegatów na
funkcję prezydenta Polskiej Federacji Ornitologicznej.  
Moje powołanie na tą funkcję dla mnie samego było niespodziewane. Nie miałem zatem czasu,
żeby konkretnie przygotować się do tej roli. Na wstępie, więc za wszystkie niedociągnięcia
przepraszam, i zapewniam że w miarę upływu czasu postaram się, aby wszystko nadrobić.  
Nie było także czasu, aby przygotować jakikolwiek program czy pomysły, które można by
przedstawić jako plan na moją kadencję. Jedyne co mogę w tej chwili powiedzieć to to, że moim
priorytetem jest współpraca z prezesami zarządów stowarzyszeń należących do PFO, dlatego
że to my wspólnie tworzymy tą federację, dla nas i mam nadzieje kolejnych pokoleń hodowców.
Potrzebne jest wspólne i zgodne działanie dla dobra naszej federacji.  
Oczywiście liczę również na owocną współpracę i wsparcie ze strony Rady Federacji.  
Ostatnie wydarzenia, w tym pandemia i aktualna sytuacja na świecie wpływają także na naszą
pasję, czyli hodowlę ptaków. Mam nadzieję, że w tych niełatwych dla nas wszystkich czasach,
wspólnie możemy podjąć wiele inicjatyw, które przyczynią się do rozwoju PFO i naszych
hodowli.  
Chciałbym złożyć podziękowania kończącej swoją kadencję Radzie Federacji, w szczególności
osobom z którymi jako prezes stowarzyszenia miałem ciągły kontakt i otrzymałem wiele
pomocy,  Pani Prezydent Justynie Krawczyk oraz Panu Arturowi Kupczakowi.  
Bardzo dziękuję za zaufanie i mam nadzieję, że wspólnie osiągniemy wiele dobrego.  
Leszek Mryka    Prezydent Polskiej Federacji Ornitologicznej          
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